

Material Safety Data Sheet

化学品安全技术说明书

Section 1 - Chemical Product and Company Identification

第一项: 化学品名称和制造商信息

Samples Name: Titanium Oxysulfate

样品名称: 硫酸氧钛

Client Name: Unilong Industry Co., Ltd.

委托单位: 聚龙新材料科技(山东)有限公司

Client Address: No.2 ShunTai Building, High-tech district, Jinan City, Shandong, China PC.250100

地址: 山东省济南市高新区舜泰广场2号楼

Sample quantity: 3000g

样品数量: 3000g

Manufacturer: Unilong Industry Co., Ltd.

制造商: 聚龙新材料科技(山东)有限公司

Contact Person: Lisa

联系人: 曹丽荣

Tel: +86-531-55690071

电话: +86 13356670564

Section 2 - Hazards Identification

第二项: 危害信息

Emergency Overview

紧急情况概述

Powder white with lumps may corrode metals. Causing severe skin burns and eye damage. Consult a doctor. Present this safety technical manual to the doctor on site. If inhaled, please move the patient to fresh air. If breathing stops, perform artificial respiration. Consult a doctor. Immediately remove contaminated clothing and shoes. Rinse with soap and plenty of water. Consult a doctor. Thoroughly rinse with plenty of water for at least 15 minutes and consult a doctor. Do not induce vomiting. Do not feed anything to unconscious individuals, rinse your mouth with water, and consult a doctor.

有块状物的粉末白色可能腐蚀金属。造成严重皮肤灼伤和眼损伤。请教医生。向到现场的医生出示此安全技术说明书。如果吸入, 请将患者移到新鲜空气处。如呼吸停止, 进行人工呼吸。请教医生。立即脱掉被污染的衣服和鞋。用肥皂和大量的水冲洗。请教医生。用大量水彻底冲洗至少15分钟并请教医生。禁止催吐。切勿给失去知觉者喂食任何东西, 用水漱口, 请教医生。

Note: This Test report shall be invalid if it is not stamped with the special seal for testing. Only responsible for the tested samples, invalid if rewritten, added and deleted. This test report cannot be reproduced, except in full, without prior written permission of the Company. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this report is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law. Any demurral to the content of test report, please propose in 15 days after the reports sending out, it will not be accepted after this date.

说明: 报告未盖本机构“检测专用章”无效。报告只对委托之样品负责。报告涂改、自行增删无效。未经本机构批准, 不得复制(全文复制除外)本报告。未经授权对本报告的内容或外观进行任何更改、伪造或篡改均属于违法行为, 违者将受到法律起诉。如果客户对本报告有异议, 请于报告发出之日起15日内提出, 逾期不予受理。



4001116218

Euronos(Dongguan)Consumer Products Testing Service Co.,Ltd

东莞市欧冠检测技术服务有限公司

电话 Tel: (86-769)38937858

传真 Fax: (86-769)38937859

网址 Http://www.cpstlab.com

Room 1092, No.12, East of Houjie Avenue, Houjie, Dongguan, Guangdong, China

中国广东“东莞、区街镇区街大道东12号1092室 邮编 Postcode: 523945

邮箱 E-mail: service@cpstlab.com

GHS Hazard Category

GHS 危险性类别

Metal corrosives (Category 1), H290

金属腐蚀物(类别1), H290

Skin corrosion/irritation (Category 1A), H314

皮肤腐蚀/刺激(类别1A), H314

Severe eye injury/eye irritation (Category 1), H318

严重眼睛损伤/眼睛刺激性(类别1), H318

GHS label elements, including precautionary instructions

GHS 标签要素, 包括防范说明

Pictogram

象形图



GHS05

Signal word Danger

信号词 危险

Hazard statement

危险申明

H290 may corrode metals.

H314 causes severe skin burns and eye damage.

H290 可能腐蚀金属。

H314 造成严重皮肤灼伤和眼损伤。

Preventive measure

预防措施

P234 can only be stored in its original container.

P260 Do not inhale dust or smoke.

P264 Thoroughly clean the skin after homework.

P280 Wear protective gloves/protective clothing/protective goggles/protective mask.

P234 只能在原容器中存放。

P260 不要吸入粉尘或烟雾。

P264 作业后彻底清洗皮肤。

P280 戴防护手套/穿防护服/戴防护眼罩/戴防护面具。

Note: This Test report shall be invalid if it is not stamped with the special seal for testing. Only responsible for the tested samples, invalid if rewritten, added and deleted. This test report cannot be reproduced, except in full, without prior written permission of the Company. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this report is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law. Any demurral to the content of test report, please propose in 15 days after the report's sending out, it will not be accepted after this date.

说明: 报告未盖本机构“检测专用章”无效。报告只对委托之样品负责。报告涂改、自行增删无效。未经本机构批准,不得复制(全文复制除外)本报告。未经授权对本报告的内容或外观进行任何更改、伪造或篡改均属于违法行为,违者将受到法律起诉。如果客户对本报告有异议,请于报告发出之日起15日内提出,逾期不予受理。



4001116218

Eurones (Dongguan) Consumer Products Testing Service Co., Ltd

东莞市欧冠检测技术服务有限公司

电话 Tel: (86-769) 38937858 传真 Fax: (86-769) 38937859

网址 Http: www.cpstab.com

Room 1092, No. 12, East of Houjie Avenue, Houjie, Dongguan, Guangdong, China

中国、广东、东莞, 厚街镇医街大道东12号1092室

邮编 Postcode: 523945

邮箱 E-mail: service@cpstlab.com

Accident response

事故响应

P301+P330+P331 If swallowed by mistake: Rinse mouth. Do not induce vomiting.

P303+P361+P353 If skin (or hair) is contaminated: immediately remove all contaminated clothing. Wash skin/shower with water.

P304+P340+P310 If inhaled by mistake: Transfer person to fresh air and maintain a comfortable breathing position. Immediately call the emergency center/doctor.

P305+P351+P338+P310 If it enters the eyes: Rinse carefully with water for a few minutes. If wearing contact lenses and can be easily removed, remove the contact lenses. Continue rinsing. Immediately call the emergency center/doctor.

P363 contaminated clothes can only be reused after cleaning.

P390 absorbs spills to prevent material damage.

P301+P330+P331 如误吞咽: 漱口。不要诱导呕吐。

P303+P361+P353 如皮肤(或头发)沾染: 立即脱掉所有沾污的衣物。用水清洗皮肤/淋浴。

P304+P340+P310 如误吸入: 将人转移到空气新鲜处, 保持呼吸舒适体位。立即呼叫急救中心/医生。

P305+P351+P338+P310 如进入眼睛: 用水小心冲洗几分钟。如戴隐形眼镜并可方便地取出, 取出隐形眼镜。继续冲洗。立即呼叫急救中心/医生。

P363 沾染的衣服清洗后方可重新使用。

P390 吸收溢出物, 防止材料损坏。

Storage

储存

P405 storage must be locked.

P406 stored in corrosion-resistant lined containers

P405 存放处须加锁。

P406 贮存于抗腐蚀/带抗腐蚀衬里的容器中。

Waste disposal

废弃处置

P501 Send the contents/containers to an approved waste treatment plant for disposal.

P501 将内装物/容器送到批准的废物处理厂处理。

Physical and chemical hazards

物理和化学危险

H290 may corrode metals.

H290 可能腐蚀金属。

Note: This Test report shall be invalid if it is not stamped with the special seal for testing. Only responsible for the tested samples, invalid if rewritten, added and deleted. This test report cannot be reproduced, except in full, without prior written permission of the Company. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content of the report is prohibited and will be prosecuted to the fullest extent of the law. Any demurrals to the content of the test report, please propose in 15 days.
说明: 报告未盖本机构“检测专用章”无效。报告只对委托之样品负责。报告涂改、自行增删无效。未经本机构批准。不得复制(全文复制除外)本报告。未经授权对本报告的内容或外观进行任何更改、伪造或篡改均属于违法行为, 违者将受到法律起诉。如果客户对本报告有异议, 请于报告发出之日起15日内提出, 逾期不予受理。



4001116218

Eurones (Dongguan) Consumer Products Testing Service Co., Ltd

东莞市欧冠检测技术服务有限公司

电话 Tel: (86-769) 38937858 传真 Fax: (86-769) 38937859

网址 Http: www.cpstlab.com

Room 1092, No. 12, East of Houjie Avenue, Houjie, Dongguan, Guangdong, China

中国, 广东, 东莞, 厚街镇厚街大道东12号1092室 邮编 Postcode: 523945

邮箱 E-mail: service@cpstlab.com

Test Report
检测报告

No. C230727067002-1
编号: C230727067002-1

Date: Aug 02, 2023
日期: 2023年08月02日

Page 5 of 13
第5页, 共13页

Health hazards

健康危害

H314 causes severe skin burns and eye damage.

H318 causes severe eye damage.

H314 造成严重皮肤灼伤和眼损伤。

H318 造成严重眼损伤。

Environmental hazard

环境危害

Currenty,we have information and there are no environmental hazards.

目前掌握信息, 没有环境的危害。

Other hazards

其它危害物

-None

- 无

Section 3-Composition/Information on Ingredient

第三项: 组成信息

Pure

Admixture

纯品

混合物

Composition:

化学成分:

Chemical Name 化学名称	CAS No CAS 号	In %By Weight 成分比
Titanium Oxysulfate TiOSO ₄ 硫酸氧钛 TiOSO ₄	123334-00-9	≥99%
Water H ₂ O 水 H ₂ O	7732-18-5	≤1%

Note: This Test report shall be invalid if it is not stamped with the special seal for testing. Only responsible for the tested samples, invalid if rewritten, added and deleted. This test report cannot be reproduced, except in full, without prior written permission of the Company. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this report is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law. Any demurral to the content or test report, please notify the company after the report's sending out, it will not be accepted after this date.

说明: 报告未盖本机构检测专用章“无效。报告只对委托之样品负责。报告涂改、自行增删无效。未经本机构批准, 不得复制(全文复制除外)本报告。未经授权对本报告的内容或外观进行任何更改、伪造或篡改均属于违法行为, 违者将受到法律起诉。如果客户对本报告有异议, 请于报告发出之日起15日内提出, 逾期不予受理。



4001116218

Eurones (Dongguan) Consumer Products Testing Service Co., Ltd

东莞市欧冠检测技术服务有限公司

电话 Tel: (86-769) 38937858

传真 Fax: (86-769) 38937859

网址 Http://www.cpstlab.com

Room 1092, No. 12, East of Houjie Avenue, Houjie, Dongguan, Guangdong, China

中国, 广东, 东莞, 厚街镇厚街大道东12号1092室

邮编 Postcode: 523945

邮箱 E-mail: service@cpstlab.com

Section 4-First Aid Measures

第四项: 急救措施

General advice: Get medical aid. Present this safety technical manual to the doctor on site.

一般的建议: 就医。向到现场的医生出示此安全技术说明书。

Inhalation: If inhaled, please move the patient to fresh air. If breathing stops, perform artificial respiration. Get medical aid.

吸入: 如果吸入, 请将患者移到新鲜空气处。如呼吸停止, 进行人工呼吸。就医。

Skin contact: Immediately remove contaminated clothing and shoes. Rinse with soap and plenty of water. Get medical aid.

皮肤接触: 立即脱掉被污染的衣服和鞋。用肥皂和大量的水冲洗。就医。

Eye contact: Rinse thoroughly with plenty of water for at least 15 minutes and get medical aid.

眼睛接触: 用大量水彻底冲洗至少15分钟并就医。

Ingestion: Do not induce vomiting. Do not feed anything to unconscious individuals. Rinse your mouth with water. Get medical aid.

食入: 禁止催吐。切勿给失去知觉者喂食任何东西。用水漱口。就医。

The most important symptoms and health effects: The most important known symptoms and effects are described in the labels (see Chapter 2) and/or Chapter 11

最重要的症状和健康影响: 最重要的已知症状及作用已在标签(参见章节2)和/或章节11中介绍

Instructions and instructions for timely medical treatment and required special treatments: No data available

及时的医疗处理和所需的特殊处理的说明和指示: 无数据资料

Special reminder for doctors: no data available

对医生的特别提示: 无数据资料

Section 5-Fire Fighting Measures

第五项: 消防措施

Extinguishing method and extinguishing agent: use water mist, alcohol resistant foam, dry powder or carbon dioxide to extinguish the fire.

灭火方法及灭火剂: 用水雾, 耐醇泡沫, 干粉或二氧化碳灭火。

Special hazards originating from this substance or mixture: No data available

源于此物质或混合物的特别的危害: 无数据资料

Fire extinguishing precautions and protective measures: If necessary, wear a self-contained breathing apparatus for firefighting operations.

灭火注意事项及保护措施: 如有必要, 佩戴自给式呼吸器进行消防作业。

Note: This Test report shall be invalid if it is not stamped with the special seal for testing. Only responsible for the tested samples, invalid if rewritten, added and deleted. This test report cannot be reproduced, except in full, without prior written permission of the Company. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content of appearance of this report is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law. Any demurral to the content of test report, please propose in 15 days after the report's sending out, it will not be accepted after this date.

说明: 报告未盖本机构“检测专用章”无效。报告只对委托之样品负责。报告涂改、自行增删无效。未经本机构批准, 不得复制(全文复制除外)本报告。未经授权对本报告的内容或外观进行任何更改、伪造或篡改均属于违法行为, 违者将受到法律起诉。如果客户对本报告有异议, 请于报告发出之日起15日内提出, 逾期不予受理。



4001116218

Eurones (Dongguan) Consumer Products Testing Service Co., Ltd

东莞市欧冠检测技术服务有限公司

电话 Tel: (86-769) 38937858

传真 Fax: (86-769) 38937859

网址 Http://www.cpstlab.com

Room 1092, No. 12, East of Houjie Avenue, Houjie, Dongguan, Guangdong, China

中国, 广东, 东莞, 厚街镇厚街大道东12号1092室

邮编 Postcode: 523945

箱E-mail: service@cpstlab.com

Section 6-Accidental Release Measures

第六项: 泄露应急处理

Personnel protective measures, equipment, and emergency response procedures: Wear a breathing mask. Avoid dust generation. Avoid inhaling vapors, aerosols, or gases. Ensure sufficient ventilation. Evacuate personnel to a safe area. Avoid inhaling dust. For personal protection, please refer to Section 8.

人员防护措施、防护装备和应急处置程序: 戴呼吸罩。避免粉尘生成。避免吸入蒸气、气雾或气体。保证充分的通风。将人员疏散到安全区域。避免吸入粉尘。有关个人防护, 请看第8部分。

Environmental protection measures: Do not allow products to enter the sewer.

环境保护措施: 不要让产品进入下水道。

The storage and removal methods of leaked chemicals and the disposal materials used: Do not generate dust during collection and disposal. Sweep and shovel away. Place in a suitable closed container for processing.

泄漏化学品的收容、清除方法及所使用的处置材料: 收集和处置时不要产生粉尘。扫掉和铲掉。放入合适的封闭的容器中待处理。

Refer to other sections: For disposal, please refer to Section 13.

参考其他部分: 丢弃处理请参阅第13节。

Section 7-Handling and Storage

第七项: 操作和储存

Handling: Avoid the formation of dust and aerosols. Provide suitable exhaust equipment in areas with dust generation. For preventive measures, please refer to Chapter 2.

操作: 避免形成粉尘和气溶胶。在有粉尘生成的地方, 提供合适的排风设备。有关预防措施, 请参见章节2。

Storage: Store in a cool place. Keep the container tightly closed and store in a dry and ventilated place.

储存: 贮存在阴凉处。使容器保持密闭, 储存在干燥通风处。

Note: This Test report shall be invalid if it is not stamped with the special seal for testing. Only responsible for the tested samples, invalid if rewritten, added and deleted. This test report cannot be reproduced, except in full, without prior written permission of the Company. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this report is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law. Any demurral to the content of test report, please propose in 15 days after the report's sending out, it will not be accepted after this date.

说明: 报告未盖本机构“检测专用章”无效。报告只对委托之样品负责。报告涂改、自行增删无效。未经本机构批准, 不得复制(全文复制除外)本报告。未经授权对本报告的内容或外观进行任何更改、伪造或篡改均属于违法行为, 违者将受到法律起诉。如果客户对本报告有异议, 请于报告发出之日起15日内提出, 逾期不予受理。



4001116218

Eurones (Dongguan) Consumer Products Testing Service Co., Ltd

东莞市欧冠检测技术服务有限公司

电话 Tel: (86-769) 38937858 传真 Fax: (86-769) 38937859

网址 Http://www.cpstlab.com

Room 1092, No. 12, East of Houjie Avenue, Houjie, Dongguan, Guangdong, China

中国: 广东, 东莞, 厚街镇厚街大道东12号1092室

邮编 Postcode: 523945

邮箱 E-mail: service@cpstlab.com

第八项: 接触控制和个人防护措施

Maximum admissible concentration: No standard yet.

最高容许浓度: 未制定标准。

Engineering control: The workplace is recommended to be separated from other workplaces. Closed operation to prevent leakage. Improve ventilation.

工程控制: 作业场所建议与其它作业场所分开。密闭操作, 防止泄漏。加强通风。

Respiratory Protection: When exposed to high concentrations, you can wear a filter gas mask (half mask), in emergency rescue or evacuation, you should wear an air respirator.

呼吸系统防护: 高浓度接触时, 可佩戴过滤式防毒面具(半面罩), 紧急事态抢救或撤离时, 应该佩戴空气呼吸器。

Eyes Protection: Wear chemical safety protection eyes.

眼睛防护: 戴化学安全防护眼睛。

Body Protection: Wear poison-penetrating overalls.

身体防护: 穿防毒物渗透工作服

Hands Protection: Wear rubber oil-resistant gloves.

手防护: 戴橡胶耐油手套

Other Protections: Smoking, eating and drinking are prohibited on the job site. Maintain good hygiene and provide safe showers and eyewash equipment.

其他防护: 工作现场禁止吸烟、进食和饮水。保持良好的卫生习惯。提供安全淋浴和洗眼设备。

Section 9-Physical and Chemical Properties

第九项: 物理和化学特性

Appearance: Solid powder

外观: 固态粉末

Color: White

颜色: 白色

Odour: Odorless

气味: 无味道

Note: This Test report shall be invalid if it is not stamped with the special seal for testing. Only responsible for the tested samples, invalid if rewritten, added and deleted. This test report cannot be reproduced, except in full, without prior written permission of the Company. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this report is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law. Any demurral to the content of test report, please propose in 15 days after the report's sending out, it will not be accepted after this date.

说明: 报告未盖本机构“检测专用章”无效。报告只对委托之样品负责。报告涂改、自行增删无效。未经本机构批准, 不得复制(全文复制除外)本报告。未经授权对本报告的内容或外观进行任何更改、伪造或篡改均属于违法行为, 违者将受到法律起诉。如果客户对本报告有异议, 请于报告发出之日起15日内提出, 逾期不予受理。



4001116218

Eurones (Dongguan) Consumer Products Testing Service Co., Ltd

东莞市欧冠检测技术服务有限公司

电话 Tel: (86-769) 38937858 传真 Fax: (86-769) 38937859

网址 Http://www.cpstlab.com

Room 1092, No. 12, East of Houjie Avenue, Houjie, Dongguan, Guangdong, China

中国, 广东, 东莞, 厚街镇厚街大道东12号1092室

邮编 Postcode: 523945

邮箱 E-mail: service@cpstlab.com

Section 10 -Stability and Reactivity

第十项: 稳定性和反应性

Stability: Stable under normal temperature and pressure.

稳定性: 常态下稳定。

Distribution of Ban: No data available

禁配物: 无数据资料

Conditions to Avoid: Static electricity, discharge, and humidity.

避免接触的条件: 静电, 放电和潮湿。

Hazardous Polymerization: None.

聚合危害: 无。

Note: This Test report shall be invalid if it is not stamped with the special seal for testing. Only responsible for the tested samples, invalid if rewritten, added and deleted. This test report cannot be reproduced, except in full, without prior written permission of the Company. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this report is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law. Any demurral to the content of test report, please propose in 15 days after the report's sending out, it will not be accepted after this date.

说明: 报告未盖本机构“检测专用章”无效。报告只对委托之样品负责。报告涂改、自行增删无效。未经本机构批准,不得复制(全文复制除外)本报告。未经授权对本报告的内容或外观进行任何更改、伪造或篡改均属于违法行为,违者将受到法律起诉。如果客户对本报告有异议,请于报告发出之日起15日内提出,逾期不予受理。



4001116218

Eurones (Dongguan) Consumer Products Testing Service Co., Ltd

东莞市欧冠检测技术服务有限公司

电话 Tel: (86-769) 38937858 传真 Fax: (86-769) 38937859

网址 [Http://www.cpstlab.com](http://www.cpstlab.com)

Room 1092, No. 12, East of Houjie Avenue, Houjie, Dongguan, Guangdong, China

中国·广东·东莞·厚街镇厚街大道东12号1092室

邮编 Postcode: 523945

邮箱 E-mail: service@cpstlab.com

Section 11 - Toxicological Information

第十一项: 毒理学信息

Acute Toxicity:

急性毒性:

Oral: No information available.

经口: 无资料。

Inhalation: No information available.

吸入: 无资料。

Transdermal: No information available.

经皮: 无资料。

Skin irritation or corrosion: No information available.

皮肤刺激或腐蚀: 无资料。

Eye irritation or corrosion: No information available.

眼睛刺激或腐蚀: 无资料。

Respiratory or skin sensitization: No information available.

呼吸或皮肤过敏: 无资料。

Germ cell mutagenicity: No information available.

生殖细胞突变性: 无资料。

Carcinogenicity: No information available.

致癌性: 无资料。

Reproductive toxicity: No information available.

生殖毒性: 无资料。

Specific target organ toxicity - single exposure: No information available.

特异性靶器官系统毒性——一次接触: 无资料。

Specific target organ toxicity - repeated exposure: No information available.

特异性靶器官系统毒性——反复接触: 无资料。

Aspiration Hazard: No information available

吸入危害: 无资料。

Note: This Test report shall be invalid if it is not stamped with the special seal for testing. Only responsible for the tested samples, invalid if rewritten, added and deleted. This test report cannot be reproduced, except in full, without prior written permission of the Company. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this report is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law. Any demurral to the content of test report, please propose in 15 days after the reports sending out, it will not be accepted after this date.

说明: 报告未盖本机构“检测专用章”无效。报告只对委托之样品负责。报告涂改、自行增删无效。未经本机构批准,不得复制(全文复制除外)本报告。未经授权对本报告的内容或外观进行任何更改、伪造或篡改均属于违法行为,违者将受到法律起诉。如果客户对本报告有异议,请于报告发出之日起15日内提出,逾期不予受理。



4001116218

Section 12 -Ecological Information

第十二项: 生态学信息

Ecotoxicity: No data available

生态毒性: 无数据资料

Persistence and degradability: No data available

持久性和降解性: 无数据资料

Bioaccumulation potential: No data available

生物蓄积潜力: 无数据资料

Mobility in soil: no data available

土壤中的迁移性: 无数据资料

Evaluation of PBT and vPvB results: Due to the fact that chemical safety assessments are not required/conducted, PBT/NPvB assessments are not available

PBT 和vPvB 的结果评价: 由于化学品安全评估未要求/未开展, 因此 PBT/NPvB 评估不可用

Other environmental adverse effect: no data available

其他环境有害作用: 无数据资料

Section 13 -Disposal Considerations

第十三项: 废弃处置

Nature of waste: In accordance with Regulation (EC) No. 1272/2008, the sample is regarded as hazardous waste.

废弃物性质: 本样品属于危险废物, 所定义的法规(EC) No. 1272/2008

Waste disposal methods: Refer to National or Local regulations before handling.

废弃处置方法: 处置前应参阅国家和地方有关法规。

Attention abandoned: 1) Waste chemicals: recycle as much as possible. If it cannot be recycled, incineration method shall be adopted for disposal. Do not dispose of this product by discharging it to the sewer. 2)

Contaminated packaging: return the container to the manufacturer or dispose according to national and local regulations. 3) Avoid polluting the environment. Prevent waste from entering sewers, surface water and groundwater.

废弃注意事项: 1) 废弃化学品: 尽可能回收利用。如果不能回收利用, 采用焚烧方法进行处置。不得采用排放到下水道的方式废弃处置本品。2) 污染包装物: 将容器返还生产商或按照国家和地方法规处置。3) 避免污染环境, 防止废弃物进入下水道、地表水和地下水。

Note: This Test report shall be invalid if it is not stamped with the special seal for testing. Only responsible for the tested samples, invalid if rewritten, added and deleted. This test report cannot be reproduced, except in full, without prior written permission of the Company. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this report is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law. Any demurrals to the content of test report, please propose in 15 days after the report's sending out, it will not be accepted after this date.

说明: 报告未盖本机构“检测专用章”无效。报告只对委托之样品负责。报告涂改、自行增删无效。未经本机构批准, 不得复制(全文复制除外)本报告。未经授权对本报告的内容或外观进行任何更改、伪造或篡改均属于违法行为, 违者将受到法律起诉。如果客户对本报告有异议, 请于报告发出之日起15日内提出, 逾期不予受理。



4001116218

Eurones (Dongguan) Consumer Products Testing Service Co., Ltd
东莞市欧冠检测技术服务有限公司 电话 Tel: (86-769) 38937858 传真 Fax: (86-769) 38937859 网址 Http://www.cpstlab.com
Room 1092, No. 12, East of Houjie Avenue, Houjie, Dongguan, Guangdong, China
中国, 广东, 东莞, 厚街镇厚街大道东12号1092室 邮编 Postcode: 523945 邮箱 E-mail: service@cpstlab.com

Section 14 -Transport Information

第十四项: 运输信息

UN Dangerous Goods Number (UN Number): UN3260 (For reference only, please verify)

联合国编号危险货物编号(UN 号): UN3260 (仅供参考, 请核实)

United Nations shipping name: Inorganic Acidic Corrosive Solid, not otherwise specified (for reference only, please verify)

联合国运输名称: 无机酸性腐蚀性固体, 未另作规定的(仅供参考, 请核实)

United Nations Hazard Classification: 8 (For reference only, please verify)

联合国危险性分类: 8(仅供参考, 请核实)

Packaging category: II

包装类别: II

Packaging method: No data available.

包装方法: 无数据。

Transport fashion: By air, sea, rail, highway.

运输方式: 空运, 海运, 铁路, 公路。

Transport Attentions: Examine whether the package of the containers are integrated or not before transport. No divulgence, no collapse, no precipitation or no damage during the course of transportation. Don't put the goods together with oxidizer and strong acid. The transport vehicle and ship must be cleaned and sterilized otherwise it is not allowed to assemble articles. During transport, the vehicle should prevent exposure, rain and high temperature. For stopovers, the vehicle should be away from fire and heat sources. When transported by sea, the assemble place should keep away from bedroom and kitchen, and isolated from the engine room, power and fire source.

运输注意事项: 运输前应先检查包装容器是否完整、密封, 运输过程中要确保容器不泄漏、不倒塌、不坠落、不损坏。严禁与氧化剂、酸类等混装混运。运输车船必须彻底清洗、消毒, 否则不得装运其他物品。运输过程中防止曝晒、雨淋、高温。过境的车辆应该远离火和热源。海运时, 装配位置应远离卧室和厨房, 与机舱和电源, 火源隔离。

Section 15-Regulatory Information

第十五项: 法规信息

Regulatory Information: ISO 11014-2009 Safety data sheet for chemical products -Content and order of sections.

法规信息: ISO 11014-2009 化学品安全资料表的内容和项目顺序。

Regulation (EC) No. 1272/2008 Classification, Labelling and Packaging of Substances and Mixtures.

法规(EC) No. 1272/2008, 标签和包装的物质和混合物。

Note: This Test report shall be invalid if it is not stamped with the special seal for testing. Only responsible for the tested samples, invalid if rewritten, added and deleted. This test report cannot be reproduced, except in full, without prior written permission of the Company. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this report is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law. Any demurral to the content of test report, please propose in 15 days after the report's sending out, it will not be accepted after this date.

说明: 报告未盖本机构“检测专用章”无效。报告只对委托之样品负责。报告涂改、自行增删无效。未经本机构批准, 不得复制(全文复制除外)本报告。未经授权对本报告的内容或外观进行任何更改、伪造或篡改均属于违法行为, 违者将受到法律起诉。如果客户对本报告有异议, 请于报告发出之日起15日内提出, 逾期不予受理。



4001116218

Euronos(Dongguan)Consumer Products Testing Service Co.,Ltd
东莞市欧冠检测技术服务有限公司
Room 1092, No. 12, East of Houjie Avenue, Houjie, Dongguan, Guangdong, China

电话 Tel: (86-769) 38937858 传真 Fax: (86-769) 38937859

网址 Http://www.cpstlab.com

中国, 广东, 东莞, 厚街镇厚街大道东12号1092室 邮编 Postcode: 523945

电子邮箱 Email: service@cpstlab.com

Section 16-Additional Information

第十六项: 其他信息

To the best of our knowledge, the information contained herein is accurate. However, neither the above named supplier, nor any of its subsidiaries, assumes any liability whatsoever for the accuracy or completeness of the information contained herein.

Final determination of suitability of any material is the sole responsibility of the user. All materials may present unknown hazards and should be used with caution. Although certain hazards are described herein, we cannot guarantee that these are the only hazards that exist.

以上信息基于数据准确的基础上, 因为此信息可能在我们无法控制的情况下被应用, 或者被修改, 对此我们不承担任何责任。此信息在收件人决定对材料的专有目的的情况下而配置。

Remark: The test report is only for customer research, teaching, internal quality control, product development and other purposes, for reference only.

备注: 本检测报告仅用于客户科研、教学、内部质量控制、产品研发等目的, 仅供参考。

***End of Report ***

报告结束

Note: This Test report shall be invalid if it is not stamped with the special seal for testing. Only responsible for the tested samples, invalid if rewritten, added and deleted. This test report cannot be reproduced, except in full, without prior written permission of the Company. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this report is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law. Any demurral to the content of test report, please propose in 15 days after the report's sending out, it will not be accepted after this date.

说明: 报告未盖本机构“检测专用章”无效。报告只对委托之样品负责。报告涂改、自行增删无效。未经本机构批准, 不得复制(全文复制除外)本报告。未经授权对本报告的内容或外观进行任何更改、伪造或篡改均属于违法行为, 违者将受到法律起诉。如果客户对本报告有异议, 请于报告发出之日起15日内提出, 逾期不予受理。



4001116218

Euronos (Dongguan) Consumer Products Testing Service Co., Ltd

东莞市欧冠检测技术服务有限公司

电话 Tel: (86-769) 38937858

传真 Fax: (86-769) 38937859

网址 Http://www.cpstlab.com

Room 1092, No. 12, East of Houjie Avenue, Houjie, Dongguan, Guangdong, China

中国, 广东, 东莞, 厚街镇厚街大道东12号1092室 邮编 Postcode: 523945 邮箱 E-mail: service@cpstlab.com